
	  
	  
	  

Lelystad,	  6	  november	  2013	  
	  
BETREFT:	  VRAGEN	  AAN	  COLLEGE	  BETREFFENDE	  BURGERINITIATIEF	  ONKRUIDBESTRIJDING	  
	  
Tijdens	  de	  bespreking	  van	  het	  burgerinitiatief	  was	  er	  geen	  gelegenheid	  om	  het	  college	  vragen	  te	  
stellen.	  De	  voorzitter	  verzocht	  de	  raadsleden	  om	  eventuele	  vragen	  schriftelijk	  in	  te	  dienen.	  De	  
PvdA	  wenst	  het	  college	  de	  volgende	  vragen	  te	  stellen.	  
	  

1. Hoe	  bereidt	  de	  gemeente	  zich	  nu	  al	  voor	  op	  het	  toekomstig	  verbod	  op	  chemische	  
bestrijdingsmiddelen?	  

2. Passen	  we	  DOB	  2.01	  toe,	  of	  nog	  de	  "klassieke"	  DOB?	  
3. Initiatiefnemers	  beweren	  dat	  de	  DOB	  methode	  niet	  adequaat	  wordt	  toegepast,	  en	  geven	  

daarvan	  voorbeelden.	  Wat	  is	  de	  reactie	  van	  het	  college	  daarop?	  
4. Heeft	  het	  college	  al	  bij	  Waterschap	  Zuiderzeeland	  nagevraagd	  wat	  zij	  per	  jaar	  besparen	  

op	  waterzuiveringskosten	  als	  Lelystad	  geen	  chemische	  onkruidbestrijdingsmiddelen	  
meer	  gebruikt?	  Welk	  deel	  van	  die	  besparing	  is	  het	  waterschap	  bereid	  bij	  te	  dragen	  aan	  
het	  financieren	  van	  deze	  ontwikkeling?	  

	  
Het	  Ministerie	  van	  I&M	  publiceerde	  in	  mei	  een	  inventarisatie	  van	  bestrijdingsmethoden2.	  Daarin	  
blijkt	  dat	  voor	  alle	  bestrijdingsmethoden	  de	  kosten	  per	  gemeente	  enorm	  kunnen	  verschillen.	  
Bijvoorbeeld	  voor	  niet-‐chemische	  bestrijding	  in	  ene	  gemeente	  €0,03	  €/m2/jaar,	  in	  andere	  
gemeente	  €0,46	  €/m2/jaar.	  Het	  rapport	  verklaart	  die	  verschillen	  voor	  een	  belangrijk	  deel	  uit	  de	  
manier	  van	  aanbesteden:	  

"Uit	  de	  inventarisatie	  kan	  niet	  worden	  geconcludeerd	  hoeveel	  winst	  hierdoor	  te	  halen	  is,	  
maar	  het	  ligt	  in	  de	  rede	  dat	  de	  volgende	  zaken	  zullen	  leiden	  tot	  een	  betere	  aanbesteding:	  	  
• Het	  goed	  in	  beeld	  brengen	  van	  het	  te	  behandelen	  oppervlak	  	  
• Bestek	  voor	  meerdere	  jaren	  aanbesteden	  	  
• Integraal	  bestek	  met	  hierin	  minimaal	  onkruidbeheer	  en	  vegen,	  maar	  bij	  voorkeur	  
uitbreiden	  met	  natuurlijk	  afval,	  zwerfafval	  en	  grasmaaien	  	  

• Geen	  methode	  voorschrijven	  maar	  een	  gewenst	  kwaliteitsniveau	  	  
• Goede	  EMVI	  (economisch	  meest	  voordelige	  inschrijving)	  criteria	  die	  vooral	  kijken	  naar	  
de	  beeldgerichte	  aanpak	  en	  eigen	  monitoring	  door	  de	  uitvoerende	  partij"	  

	  
5. In	  hoeverre	  past	  Lelystad	  deze	  richtlijnen	  al	  toe	  in	  de	  aanbesteding	  van	  

onkruidbestrijding?	  
6. Wanneer	  lopen	  de	  huidige	  contracten	  met	  aannemers	  af,	  oftewel	  wanneer	  is	  de	  volgende	  

aanbesteding	  van	  de	  uitvoering	  onkruidbesteding,	  oftewel	  wanneer	  is	  het	  eerste	  
moment	  dat	  we	  in	  staat	  zouden	  zijn	  voor	  andere	  bestrijdingsmethoden	  te	  kiezen?	  

7. Wat	  zijn	  op	  dit	  moment	  de	  kosten	  voor	  (de	  huidige	  methode	  van)	  onkruidbestrijding	  in	  
Lelystad,	  in	  €/m2/jaar?	  

	  
Met	  vriendelijke	  groet,	  
Emiel	  van	  der	  Herberg.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
1	  http://www.wageningenur.nl/nl/Onderzoek-‐Resultaten/Projecten/DOB-‐verhardingen/DOB-‐2.0-‐richtlijnen.htm	  
2	  http://www.rijksoverheid.nl/documenten-‐en-‐publicaties/rapporten/2013/05/14/inventarisatie-‐
onkruidbestrijding.html	  


